

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

17<sup>th</sup> May, 2019

Circular No. 18078

Dear Parents/Guardians,

**Arrangement for Final Exam in case the school is closed due to bad weather**

Please note that a new arrangement for make up examinations is introduced this year. The arrangement is as follows:

In case the school is closed on any days during the examination period because of bad weather conditions, the examination held that day will be postponed to 15 June 2019 (Saturday) or 21 June 2019 (Friday) and the rest of the examinations will be held as originally scheduled.

Please complete the reply slip and return it to the Form Teacher on or before 24<sup>th</sup> May, 2019. For enquiries, please contact Ms. SY Leung at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



---

Reply Slip

I, the parent of \_\_\_\_\_ (student's name) of \_\_\_\_\_ (class) \_\_\_\_\_ (class no.), acknowledge the receipt of the circular regarding Arrangement for Final Exam in case the school is closed due to bad weather.

Parent's/Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

通告編號：18078

敬啟者：

期終考試期間因天氣欠佳停課影響考試的安排

本學年補償因天氣欠佳停課影響考試之安排如下：

於期終考試期間，如因天氣欠佳而停課，則該天考核之科目，將會延至六月十五日(星期六)或六月二十一日(星期五)舉行。屆時將再另行通知有關詳情。其餘考試將按原定日子進行。

請填妥回條，並囑咐 貴子弟於五月二十四日或以前交回班主任。如有任何查詢請與梁淑儀副校長聯絡(電話：2711 8175)。

此致  
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

二〇一九年五月十七日